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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L AC J A  

 

w sprawie trybu powołania Rzecznika Praw Uczniowskich i opóźnień w tym zakresie 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

od ponad roku w poznańskiej debacie publicznej żywy jest temat powołania Miejskiego 

Rzecznika Praw Uczniowskich. Uczestniczyłam w spotkaniach organizowanych przez 

Młodzieżową Radę Miasta Poznania, na których omawiana była możliwa forma powołania 

osoby na to stanowisko.  

 

5 kwietnia 2022 r. powołał Pan Prezydent Zarządzeniem nr 384/2022/P Komisję Konkursową 

ds. do spraw wyboru kandydata do pełnienia funkcji Miejskiego Rzecznika Praw 

Uczniowskich. Konkurs został przeprowadzony, jednak Rzecznik nie został wyłoniony.  

Z informacji medialnych wynika, że Komisja rekomendowała Prezydentowi jednego 

kandydata, który przeszedł wszystkie etapy rekrutacyjne. Niemniej jednak Konkurs nie 

zakończył się wyłonieniem osoby, która objęłaby stanowisko Rzecznika. 

 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

- ile osób zgłosiło się do Konkursu na Miejskiego Rzecznika Praw Uczniowskich i przeszło 

odpowiednio pierwszy etap (zgłoszenie), jak i drugi (rozmowy z Komisją Konkursową)? 

- czy Komisja Konkursowa zarekomendowała Prezydentowi kandydata lub kandydatkę do 

wyboru na stanowisko Rzecznika Praw Uczniowskich? Kto był osobą zarekomendowaną? 
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- jaki był powód niewyłonienia Rzecznika Praw Uczniowskich? 

- czy planowane jest, a jeśli tak to na jakim etapie jest ogłoszenie nowego konkursu na 

Rzecznika Praw Uczniowskich? 

- której jednostce organizacyjnej podlega ogłoszenie i przeprowadzenie ewentualnego 

nowego konkursu na Rzecznika Praw Uczniowskich? Czy jest to jak dotąd Wydział Rozwoju 

i Współpracy Międzynarodowej? Jeśli nie, to dlaczego? 

- kiedy można się spodziewać powołania Miejskiego Rzecznika Praw Uczniowskich? 

- czy Miejski Rzecznik Praw Uczniowskich będzie funkcją społeczną, czy też osoba pełniąca 

tę funkcję otrzyma wynagrodzenie? Jeśli będzie to stanowisko pracy, jaki wymiar godzinowy 

został zaplanowany i ile będzie zarabiał Rzecznik? 

- czy w ewentualnym nowym konkursie na  Miejskiego Rzecznika Praw Uczniowskich 

planowane jest wprowadzenie dodatkowych kryteriów dla potencjalnych kandydatów? 

 

Uprzejmie proszę o wyczerpującą odpowiedź. 

 

 

 Z poważaniem 

Dorota Bonk-Hammermeister  


